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Abstract (en)
The present invention relates to an electrical connection device. The device is characterised in that the housing (9) is joined to a supporting
assembly (13, 14) by guide means (9a, 13a) extending perpendicularly relative to the plugging-in direction X-X' and is immobilised relative to the
supporting assembly in a plugging-in position by at least one relatively flexible fastening member (16) passing through the guide means (9a, 13a)
and allowing a movability of the housing (9) relative to the assembly (13, 14) in at least one direction perpendicular to the plugging-in direction. The
invention is used especially in the sector of motor vehicles. <IMAGE>

Abstract (fr)
La présente invention concerne un dispositif de connexion électrique. Le dispositif est caractérisé en ce que le boîtier (9) est assemblé à un
ensemble de support (13, 14) par des moyens de guidage (9a, l3a) s'étendant perpendiculairement à la direction X-X' de l'enfichage et est
immobilisé relativement à l'ensemble de support en une position d'enfichage par au moins un organe de fixation relativement souple (16) traversant
les moyens de guidage (9a, 13a) et autorisant une mobilité du boîtier (9) par rapport à l'ensemble (13, 14) suivant au moins une direction
perpendiculaire à la direction d'enfichage. L'invention trouve application notamment dans le domaine de l'automobile.
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